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Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Brak kanalizacji sanitarnej w dzielnicach Chwałęcice, Stodoły, Grabownia, jest bardzo 

uciążliwy dla mieszkańców, którzy skarżą się na duże koszty wywozu nieczystości oraz 

zwracają uwagę na to, że przydomowe oczyszczalnie ścieków nie zawsze spełniają 

odpowiednie normy bezpieczeństwa dla środowiska. Jest to szczególnie istotne w tych 

dzielnicach, bowiem są traktowane jak „zielone płuca” Rybnika, gdzie duże grono Rybniczan 

przyjeżdża w celach wypoczynkowych. W związku z tym, że od dłuższego czasu proszę o 

rozwiązanie tego problemu, proszę o zabezpieczenie w nadchodzącym budżecie Miasta na 

2020 rok kwoty potrzebnej na przygotowanie niezbędnej dokumentacji projektowej, 

związanej z budową kanalizacji sanitarnej. Pragnę dodatkowo nadmienić, że w dzielnicy 

Chwałęcice ponad 90% mieszkańców zadeklarowało chęć podłączenia się do kanalizacji 

sieciowej.  

 

Z poważaniem  

Krystyna Wałach 


